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Samenstelling adviesraad
De samenstelling van de adviesraad is in 2022 gewijzigd: Johanneke van Dijk-Braams heeft de
adviesraad na veel jaren verlaten en is opgevolgd door Richard van Damme. De samenstelling is zoals
in het briefhoofd aangegeven.
Vergaderingen adviesraad
De adviesraad vergadert samen met de directeuren Leny Heemskerk (Bosseschool) en Ingrid

Leenheer (CNS Zomerland). De vergaderfrequentie van de adviesraad is in principe viermaal per jaar.

In 2022 waren de vergaderingen op 14 maart, 30 mei, 19 september en 21 november (na de

ledenvergadering)

Ledenvergadering 2022: kort verslag

De statutair verplichte jaarlijkse ledenvergadering is gehouden op 21 november 2022. De

vergaderstukken (agenda, jaarverslag 2021, financieel overzicht 2021) waren vooraf ter inzage

gepubliceerd via de websites van CNS Zomerland en CBS Bosseschool. Tijdens de ledenvergadering

waren er geen andere leden aanwezig dan de leden van de adviesraad en de beide directeuren. Het

verslag van de ledenvergadering 2021, het jaarverslag 2021 en het financieel verslag 2021 werden

vastgesteld. Er was een vraag binnengekomen n.a.v. het financieel jaarverslag over de negatieve rente

die aan de uitgavenkant te zien was. Het is zo dat Kindwijs alle gelden van de 14 Kindwijsscholen

beheert. De totale financiële reserve van Kindwijs is dermate groot dat daarover een negatieve rente

moest worden betaald aan de bank. Deze rente wordt verdeeld over de diverse sub-bedragen,

waaronder het private geld van onze vereniging.

Gezamenlijke vergaderingen van de Kindwijs-adviesraden

Op 15 november 2022 vond na de corona-pandemie weer een gezamenlijke vergadering plaats van de

Kindwijs-adviesraden met het College van Bestuur en de Raad van Toezicht. In die vergadering hebben

we ook nader kennis gemaakt met de nieuwe voorzitter van het College van Bestuur, dhr. Jankees de

Waal, opvolger van Hans Nagtegaal. Hoofdonderwerp in deze vergadering: de christelijke identiteit

van Kindwijs en de bij Kindwijs aangesloten scholen.

Hoofdtaken van de adviesraad

De adviesraad heeft als hoofdtaak: het bewaken en bewaren van de de levensbeschouwelijke

identitieit van de Bosseschool en CNS Zomerland.

Daarnaast functioneert de adviesraad als bestuur van de ‘Vereniging ter bevordering van

Protestants-Christelijk Basisonderwijs Goeree-Overflakkee’. Deze verenging is voortgekomen uit de

schoolvereniging die Bosseschool en Zomerland bestuurden voor de fusie met Kindwijs in 2016. In

deze hoedanigheid beheert de adviesraad de private financiële middelen van de vereniging en legt

daarvan verantwoording af in de ledenvergadering d.m.v. een financieel jaarverslag.



In 2022 heeft de adviesraad heeft o.a. middels de volgende activiteiten haar hoofdtaken ingevuld:

o Bij alle benoemingen van nieuw personeel op beide scholen heeft een vertegenwoordiger van de

adviesraad deelgenomen aan de sollicitatiegesprekken en is schriftelijk verslag gedaan van de

bevindingen op het gebied van de Christelijke identiteit aan de volledige adviesraad, de

directeuren van Bosseschool en CNS Zomerland en het College van Bestuur van Kindwijs.

o Via de BossePost en de ZomerPost zijn de ouders geïnformeerd over de inhoud van de

vergaderingen van de adviesraad.

o De adviesraad heeft kennis genomen van de ontwikkelingen op onze scholen aan de hand van

informatie van de directeuren.

o Op 7 maart 2022 was er een studiedag met de teams van Bosseschool en CNS Zomerland met als

thema: ‘het levensbeschouwelijke verhaal van Bosseshool en CNS Zomerland… en jouw plek

daarin; in gesprek over identiteit en diversiteit’. Het was een startpunt voor een bezinning op de

christelijke identiteit van onze scholen, de eenheid daarin en ook de ruimte daarin voor de

leerkrachten om de eigen identiteit daarin te leggen, en de eigen plaats en ‘kleur’ van CNS

Zomerland en de Bosseschool binnen Kindwijs. Deze bezinning gaat ook nog steeds in 2023 door,

zowel op school- als op Kindwijsniveau.

o Er is een beleidsnotitie gemaakt op Kindwijsniveau over de besteding van het private vermogen

van elke school(vereniging).

o Het beleid t.a.v. kinderboeken (welke boeken stellen de scholen wel of niet ter beschikking aan de

kinderen) is besproken en opnieuw vastgesteld.

Verwachtingen / plannen voor 2023:

o 4x vergaderen

o Ledenvergadering organiseren en daarbij behorende stukken verzorgen.

o Deelnemen aan gezamenlijke vergadering(en) van Kindwijs-adviesraden.

o Een actieve rol spelen in de gesprekken over de christelijke identiteit van onze scholen, zowel op

school- als op Kindwijsniveau.

o Meedenken en meepraten over de invulling van het burgerschapsonderwijs op onze scholen en

mede bewaken dat binnen Kindwijs onze scholen daarin ruimte krijgen om een eigen ruimte en

kleur te behouden.

o Concrete inbreng adviesraad in sollicitatiegesprekken

o Bespreken wat verder uit de actualiteit naar voren komt en wat de adviesraad aangaat.
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